



www.jeesy-sy.com

Who We Are

JEESY Food Industries Company was established in early 2017, in the heart of Syria's industrial capital, Aleppo, specifically in the Sheikh Najjar Industrial City. Based on our belief in the importance of quality and authentic taste, we at **JEESY** strive to offer a wide variety of food products that meet the needs and desires of consumers.

Our Mission

We specialize in the production and manufacturing of a wide variety of food products:

- **JEESY** Broth cubes including chicken, meat, vegetables, and other flavors based on market requirements.
- Instant soups available in various sizes and flavors.
- A premium selection of authentic Syrian spices, carefully packaged in elegant sachets.
- Mixes for broasted chicken, fried potatoes, fish, shawarma, and more.
- At **JEESY**, we ensure compliance with the latest food safety standards and international quality systems, relying on local expertise and specialized engineering skills. We also pay special attention to offering our products at competitive prices, making them accessible to all in both local and international markets.

Our Goal

From the very first day of establishing the factory, we set one goal in mind: to provide high-quality food products that elevate the consumer's taste and meet their needs. We strive for continuous innovation and development, aiming to make **JEESY** products an essential part of every dining table and every kitchen.



من نحن

تأسست شركة **جيسي** للصناعات الغذائية في مطلع عام ٢٠١٧، في قلب العاصمة الصناعية السورية، حلب، وتحديداً في المدينة الصناعية بالشيخ نجار. انطلاقاً من إيماننا بأهمية الجودة والمذاق الأصيل، نسعى في **جيسي** لتقديم مجموعة متنوعة من المنتجات الغذائية التي تلبي احتياجات ورغبات المستهلك.

مهمتنا

نحن متخصصون في إنتاج وتصنيع مجموعة واسعة من المنتجات الغذائية:

- مكعبات مرق الدجاج واللحم والخضار ونكهات أخرى حسب متطلبات السوق.
- شوربات سريعة التحضير بأحجام ونكهات مختلفة.
- تشكيلة فاخرة من البهارات السورية الأصيلة، معبأة بعناية في مغلفات أنيقة.
- ميكسات البروستد والبطاطا المقلية والأسماك والشاورما وغيرها.
- نحرص في **جيسي** على الالتزام بأحدث المعايير الغذائية وأنظمة الجودة العالمية، معتمدين على خبرات محلية وكفاءات هندسية متخصصة. كما نولي اهتماماً خاصاً بتقديم منتجاتنا بأسعار مدروسة، لتكون في متناول الجميع في الأسواق المحلية والخارجية.

هدفنا

منذ اليوم الأول لتأسيس المصنع، وضعنا نصب أعيننا هدفاً واحداً: تقديم منتجات غذائية عالية الجودة، ترتقي بذائقة المستهلك وتلبي احتياجاته. نسعى جاهدين للإبتكار والتطوير المستمر، لنجعل من منتجات **جيسي** جزءاً أساسياً من كل مائدة وكل مطبخ.

Our Values قيمنا

Quality: We adhere to the highest quality standards throughout all stages of production.
Authenticity: We preserve the authenticity of Syrian flavors in our products.
Innovation: We continuously strive to introduce new and innovative products.
Customer Satisfaction: Customer satisfaction is at the forefront of our priorities.
Expertise: We rely on local expertise and specialized engineering skills.

الجودة: نلتزم بأعلى معايير الجودة في جميع مراحل الإنتاج.
الأصالة: نحافظ على أصالة النكهات السورية في منتجاتنا.
الابتكار: نسعى دائماً لتقديم منتجات جديدة ومبتكرة.
رضا العملاء: نضع رضا عملائنا في مقدمة أولوياتنا.
الخبرة: نعتمد على خبرات محلية وكفاءات هندسية متخصصة.





مكعبات مرق الدجاج ونكهات أخرى Jeesy Chicken stock and other flavor

منتج متميز من مكعبات مرق الدجاج جيسي و نكهات مختلفة
A premium product of Jeesy Chicken stock Cubes in different flavors.

الوزن
20
غرام

مكعب مرق دجاج
Chicken stock flavor



الوزن
20
غرام

مكعب مرق دجاج إكسترا نكهة أكثر ملوحة
Chicken stock Extra flavor



الوزن
20
غرام

مكعب مرق اللحم
Beef stock flavor



الوزن
20
غرام

مكعب بنكهة خضار
Vegetable stock flavor



بودرة مرق الدجاج الفورية من جيسي Jeesy chicken stock powder Fast dissolving



يقدم المصنع منتجات بأوزان مختلفة لمرق الدجاج ونكهات أخرى من البودرة الفورية:
بودرة مرق الدجاج الفورية من جيسي بنكهات مختلفة - ومنها مرطبان بودرة مرق الدجاج
الفورية من جيسي التوفيرية - و ظرف جيسي بودرة نكهة أكثر ملح أقل الإكسترا.

Jeesy's offers various weights of powdered chicken stock:
Chicken broth powder Bag - Saver Jar Chicken stock Powder - Chicken stock powder
Extra flavor, less salt



الوزن
10
غرام
بودرة مرق دجاج نكهة أكثر ملح أقل
Chicken stock powder
Extra flavor, less salt

الوزن
700
غرام
مرطبان التوفير بودرة مرق دجاج
Saver Jar Chicken stock Powder



الوزن
10
غرام
مغلف بودرة مرق دجاج
Chicken broth powder Bag



شورية جيسي سريعة التحضير
Jeesy Instant Soup

وزن الظرف
Net Weight
68g



تقدم شركة جيسي العديد من الأصناف المميزة من الشوربات السريعة التحضير بنكهات متعددة:

شورية الشعيرية بنكهة الدجاج - خلطة بشاميل بطعم الشيدر
- شورية البصل - شورية كريمة الفطر - شورية شعيرية بنكهة
الخضار - شورية العدس

Jessie's offers a variety of delicious soups in a variety of flavors:

Chicken flavored vermicelli soup - Cheddar flavored bechamel sauce - Onion soup - Cream of mushroom soup - Vegetable flavored vermicelli soup - Lentil soup

68g وزن الطرف
Net Weight

خلطات بهارات جيسي
Jeesy Spices mix



تقدم شركة جيسي العديد من خلطات البهارات المميزة:

بهارات البطاطا المقلية - بهارات البروستد - بهارات شاورما الدجاج -
بهارات منسف الكبسة - البهارات السبعة - بهارات السمك و
المأكولات البحرية

Jeesy's offers many distinctive spice Mix:

French fries seasonings - Broasted spices -
chicken shawarma spices - kabsa spices - seven spices - fish and
seafood spices

www.jeesy-sy.com

05



منتجات اقتصادية
من مكعبات مرقة الدجاج
Lowest price products
of chicken stock

تتميز هذه المنتجات بالجودة مقارنة بسعر المبيع بالإضافة
لمجموعة منتجات أخرى تنتجها الشركة كما يمكن تعبئة
منتجات بنكهات أخرى كنكهة الخضار و نكهة اللحم و
نكهة السمك.

These products are distinguished by their
quality compared to their selling price. They are
in addition to a range of other products
produced by the company.
Products can be filled with other flavors such as
vegetable flavor, meat flavor, and fish flavor.





طبخاتك أطيب مع ... جبسلي®

شركة جبسلي للصناعات الغذائية

حلب - سوريا - المدينة الصناعية الشيخ نجار

س.ت 356 س.ص 1/ش

JEESY® Food Industries

Aleppo - Syria - Al-Sheikh Najjar Industrial City

I.r.: 1/sh c.r.: 356



Contact us



@JEESY.CO



@JEESY.CO

✉ info@jeesy-sy.com

☎ +963 985 522 223